
 

Kredsstyrelsesmøde tirsdag den 12. november 2024 kl. 12.30 – 15 

 

1. Strategisk arbejde med Basisdansk 

• Opfølgning fra sidst 

• Budskaber og handleplan fremlægges 

o Merete har fået statistik fra basis dansk pr. 1. november. Der er kommet 33 elever siden 

skoleårets start. 

De 9 er landet på Pilehaveskolen, 5 på Vallensbæk skole og 19 på Egholmskolen, hvor der pt. kun 

er 2 basisdansk-lærere.  

o Får Basisdansk-eleverne de timer, de bør have ift. lovgivningen?   

o Der udtrykkes bekymring for antallet af basisdansk-elever, der udsluses til DSA - har skolen fået 

tildelt ressourcer til dette?  

o Merete har talt med kommunaldirektøren, som ikke har det fulde billede af, hvor stor 

problematikken er.  

o Næste skridt bliver at snakke med Jakob Bjerre om problemet og vise ham tilgangen fra de 

seneste år. Skolebestyrelsen, ledelsen og de øvrige kollegaer skal kende til vores arbejde.   

 

2. Forberedelse til dialogmøde 

• Vi skal drøfte Kvalitetsprogrammet for folkeskolen og de tiltag der kommer i skoleåret 25/26 på 
dialogmødet. Vi gennemgår nogle af de vigtigste punkter. Så vi er forberedt på drøftelserne. 
Faktaark og beskrivelse kan læses her: Faktaark og Beskrivelse. 

o Jakob præsenterer hovedpunkter fra faktaark og beskrivelse. (Vedhæftes) 
o Diskussion om hvordan de enkelte punkter påvirker os, og hvilke konsekvenser de måtte have.  

• Vi skal også have en drøftelse af kompetencemidlerne. Hvad vil vi, hvorfor, for hvem og hvordan. 

• Er der andre ting vi skal drøfte 
 
 

3. Opfølgning på Kongressen  

• Merete giver en kort tilbagemelding på drøftelserne og beslutningerne 

o God kongres 

o Ingen ændringer til de foreslåede forslag ift. vedtægterne. 

o Hovedstyrelsen vil gerne lave en lønstrategi, der skulle fremlægges til næste års kongres. Det vil 

kongressen ikke være med til, da de gerne vil stemme om det, så hele ideen blev nedstemt. 

o Snak om en stærk lærerprofession - hvad er det? Mange meninger om hvad en god lærer er. 

o Der blev snakket meget lidt om inklusion ift. hvor meget det har fyldt i medierne mm.    

o Vi har drøftet, hvad mulighederne er for at deltage næste år, hvor kongressen afholdes i Nyborg. 

Vil vi prioritere en overnatning, da der bl.a. skal snakkes overenskomstkrav? 

 

4. Meddelelser 

• Opsamling på anciennitet, for lærere som har taget uddannelsen senere 

o Vi er i gang med at kigge på de relevante ansættelser. 

• Lønforhandling for de små grupper 

o For tale/høre-konsulenterne i kommunen - engangsbeløb for turbulent periode.  

o Ungdomsskolen - tillæg for kompetencer. 

o Kirkebækskolen - Har endelig fået deres vallensbæktillæg, og så er der blevet tildelt 

funktionstillæg til udvalgte funktioner.   

 

 

https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf24/mar/240320-faktaark-over-ikrafttraedelse-af-de-forskellige-initiativer.pdf
https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf23/okt/231011-forberedt-pa%CC%8A-fremtiden-2-web.pdf


5. Arbejdstidsregistrering  

• Hvor langt er I kommet, er der behov for yderligere fælles opsamling. 

 

6. Det forpligtende kredssamarbejde      

• Arbejdsmiljøforum - intet nyt 

• PUF – Møde til januar. 

• Kursusforum - Handlede om kongresforberedende kursus. 

• Lønteknik-  

 

7. Hvad har vi aftalt   

• At TR forhører sig hos ledelse og skolebestyrelsen om, hvor vi er med basisdansk vs. modtagerklasse. 

• Vores kollegaer skal vide, at vi arbejder med problemet og forsøger at ændre på forholdene.  

      

8. Punkter til næste møde 

• Forhåndsaftale er der noget som skal samles op. 

• Nytårskur 

• Seniorordningen 

 

9. Facebook 

 

10. Evt. 

• Der er blevet spurgt ind til, om vi i KS snakker om seniorordningen - Kan der gøres noget lokalt? 

      

11. Godkendelse af referat   

Godkendt.     

 

 

 

 

 

 


